



SOCIÉTÉ DE  
CRÉDIT COMMERCIAL  
AUTOCHTONE

NATIVE  
COMMERCIAL CREDIT  
CORPORATION

COMMUNIQUÉ  
Pour diffusion immédiate  
English version below

## Wendake, le 2 avril 2015 - 4<sup>E</sup> CONGRÈS INTERNATIONAL DU TOURISME AUTOCHTONE

« SOCCA est fière de s'être associée au « 4<sup>e</sup> Congrès international du tourisme autochtone » et tient à féliciter tous les lauréats et récipiendaires des prix remis lors du Gala reconnaissance de l'entrepreneuriat touristique autochtone du Québec, dont plusieurs font partie de notre précieuse clientèle! »

Pour plus d'information voir le site internet :

<http://www.tourismeautochtone.com/nouvelle-cita/>



-30-

### Profil SOCCA

SOCCA est une institution financière spécialisée et bien implantée au sein des Premières Nations du Québec depuis 1992. SOCCA offre des produits et services de financement sous forme de contribution non remboursable, de prêt et d'accompagnement pour le démarrage, l'acquisition ou l'expansion des entreprises autochtones. Notre mission est d'offrir des conseils et des services financiers adaptés, répondant aux besoins et aux attentes des Premières Nations du Québec et de l'Alliance Autochtone du Québec, et de leurs membres.



SOCIÉTÉ DE  
CRÉDIT COMMERCIAL  
AUTOCHTONE

NATIVE  
COMMERCIAL CREDIT  
CORPORATION

PRESS RELEASE  
For immediate release

## Wendake, April 2, 2015 - 4th INTERNATIONAL ABORIGINAL TOURISM CONFERENCE

---

SOCCA is proud to have been associated with the "4th INTERNATIONAL ABORIGINAL TOURISM CONFERENCE " and congratulates all the winners and nominees of the Entrepreneurship Recognition Gala for aboriginal tourism, many of them members of our precious client base!

For more information see the website:

<http://www.quebecaboriginal.com/a-huge-success-for-the-international-aboriginal-tourismconference-in-quebec/>



-30-

### SOCCA Profile

SOCCA is a specialized financial institution firmly established among First Nations since 1992. SOCCA offers financing products and services in the form of non-refundable contributions, term loans and coaching to start, acquire or expand Aboriginal businesses. Our mission is to offer advice and adapted financial services meeting the needs and expectations of first Nations of Quebec and the Native Alliance of Quebec and their members.